



静安昆仑大酒店
THE KUNLUN JING AN

**Reservation Form for IEEE Global Blockchain
Conference 2025 (GBC) Attendee Only**
2025 年 IEEE 全球区块链大会
住宿专用 预定表

Hotel Reservation Form
酒店预定表

IMPORTANT

- Quoted room rate is apply to the booking will be from **Jun 19th to Jun 22nd, 2025.**
- 报价适用于入住日期自 **2025 年 6 月 19 至退房日期 6 月 22 日**的客房预定。
- Please fill in the reservation form send to hotel reservation for your room block no later than **Jun 18th, 2025.**
- 请填写预定表并在不晚于 **2025 年 6 月 18 日**前发送至酒店完成预定。
- Your booking will be guaranteed by your credit card before arrival, room expense will be paid by your own account.
- 您的预定在入住前需要提供信用卡担保，房费由您的账户自行承担。

Hotel: The Kunlun Jing An, 250 Hua Shan Road, Shanghai 200040 China Tel: +8621 6248000.

Reservations.jingan@thekunlunhotels.com and copy to wade.hu@thekunlunhotels.com

酒店: 上海静安昆仑大酒店, 上海市静安区华山路 250 号, 邮编 200040, 电话: 8621 6248000.

预定接收邮箱: Reservations.jingan@thekunlunhotels.com 抄送 wade.hu@thekunlunhotels.com

Last Name 姓氏:

First Name 名字:

Tel 电话:

E-mail 邮箱:

All reservations require a credit card guarantee prior to arrival:

入住前提供信用卡担保预定:

Union Pay 银联 American Express Visa Card MasterCard Diners Club

Card number 卡号:

Exp. Date 有效期:

Pin Code 安全码:

Check-in date and time of arrival 入住日期:

Check-out date and time of departure 退房日期:

Deluxe Room 豪华房:

King Size 大床 Twin Size 双床

RMB 700.-net 1 Breakfast 人民币 700 元净价含 1 份早餐

RMB 800.-net 2 Breakfasts 人民币 800 元净价含 2 份早餐

Grand Deluxe Room 高级豪华房:

King Size 大床 Twin Size 双床

RMB 850.-net 1 Breakfast 人民币 850 元净价含 1 份早餐

RMB 950.-net 2 Breakfasts 人民币 950 元净价含 2 份早餐

RESERVATIONS CAN BE CHANGED OR CANCELLED UP TO ARRIVAL. NO SHOWS WILL BE CHARGED ONE NIGHT ACCOMMODATION
入住前可取消或更改预定。当日未到店需支付首晚房费。